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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,

az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a Belügyminisztériumot vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Kíván-e végre zéró toleranciát hirdetni a kormány a drogot fogyasztó sof őrökkel szemben?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Nem először fordulok Önhöz a pszichoaktív szerek hatása alatt gépjárm űvet vezetők forgalomból történő
kiszűrésével összefüggésben. Ezekben a napokban is borzolja a kedélyeket M . Richárd, a Dózsa György út i
gázoló ügye . A két halálos áldozattal járó közlekedési baleset okozója maga is elismerte, hogy a balesete t
megelőzően kokaint fogyasztott .

Nem kell messzire menni az emlékeink felfrissítésében hasonló tragédiák után kutatva . 2016
novemberében T . Klára Petra egy 85 éves férfi halálát okozta . Korábban már kokain hatása alatt vezetett,
ám mégsem vonták be azonnal a jogosítványát, így újra drogfogyasztás után ülhetett a volán mögé . 2010-
ben S. András alkoholt és kokaint fogyasztva okozott súlyos balesetet . 1998-ban Cs . Előd okozott halálo s
balesetet, egy személy halálát okozva . Utóbbi esetében korábbi drogfogyasztást mutattak ki a szakért ők ,
amiért megrovásban részesült . A felsoroltak az emlékezetesebb esetek, de a múlt év novemberében pl .
három ember halálát okozta egy bedrogozott sofőr Gyöngyösön .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ha a szakértő i vélemények hónapokig készülnek, akkor az igazságügyi szakértő i rendszer vagy súlyo s
létszám- és/vagy forráshiánnyal küzd, vagy valami más nincs rendben, amit sürg ősen orvosolni kell .
Mindez azonban nem elég, a drogok hatása alatt járművet vezetőket előzetesen ki kell szűrni a
forgalomból, hiszen az ittas sofőrökhöz hasonlóan minden a forgalomban résztvev ő személy életét és testi
épségét veszélyeztetik . Ehhez kiemelt közérdek fűződik. Ennek érdekében kérdezem, milyen
intézkedéseket kíván tenni a Belügyminisztérium ?

Várom megtisztel ő válaszát!
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